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JEGYZŐKÖNYV

Google-Meet elnökségi ülés 2023.10.10.

Időpont: 2023. október 10., 19:00
Helyszín: online megbeszélés – „Google-Meet”

Meghívottak: - Elnökségi Tagok
- Főtitkár
- Főtitkár helyettes

Napirendi pontok:

1. Jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő személy megválasztása, Napirendi pontok
elfogadása

2. Elnöki beszámoló
3. Főtitkári beszámoló
4. Főtitkár helyettesi beszámoló
5. Egyéb

- tájékoztató levél a Grizzly Bajnokságról
- A Szövetség székhelyének cím megváltoztatása
- A Pension Oaza fennmaradó összegének behajtása
- Következő Elnökségi Ülés Időpontja

Jelenlévők: Morua Roberto - Elnök
Makai Bence - Elnökségi Tag
Haragos Árpád - Főtitkár - Elnökségi Tag
Birinyi Péter - Elnökségi Tag
Piros Szabolcs - Elnökségi Tag
Fekete Csaba - Elnökségi Tag
Horváth Dóra – Főtitkár helyettes

1. napirendi pont:
Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő megválasztása

1./2023.10.10. számú elnökségi ülési határozat:

Az elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek Horváth Dórát választotta meg.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.10.10.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános
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A jegyzőkönyv hitelesítését a következő két személy látja el: - Haragos Árpád
- Birinyi Péter

Nevezettek nyilatkoznak, hogy a kinevezést elfogadják.

2. napirendi pont:
Morua Roberto, Elnök megtartotta beszámolóját:
Az utolsó Elnökségi ülés óta a Felnőtt Válogatott program futott le. Sajnos csalódással zárult: nem
tudtunk bent maradni az “A” csoportban. Köszönet mindenkinek, aki részt vett ebben az Európa
Bajnokságban, a szervezésben, a lebonyolításban és külön köszönet az OGG családnak, akik rengeteget
tette bele mind anyagilag, mind szervezésben és megkönnyítette a 2023. év elszámolását is a számlákkal.
Kiküldésre került az edzőknek egy értékelő az EB-vel kapcsolatban, az Elnökség majd kiértékeli.
Tulajdonképpen a válogatott programok lezárultak, jelenleg a Magyar Kupa Bajnokság zajlik még.
Felszólítás érkezett a Minisztériumtól visszafizetésre, talán 2 héten belül sikerül bejutni hozzájuk és
tárgyalni az anyagiakról.
Makai Bence szót kért, mint kívülálló az EB szereplésről mondana pár mondatot. 2028.-ban a L.A.-i
olimpián a baseball és a softball újra olimpiai sportággá válik. Reméltük az “A” csoportban maradást,
ezért kissé a felnőtt Bajnokság is feláldozásra került. Sportfinanszírozásban lehettek volna változások, de
ki kell értékelni anélkül, hogy egymást szidnánk, inkább elsőként azok, akik ott voltak, részt vettek benne,
fel kell mérniük, miben kell változtatni, miben kell felerősödni, miben lehet fejlődni. A finanszírozástól az
adminisztráción keresztül az edzőkön át megszervezett “A” csoportos szereplés eredménye nem az lett,
amire gondoltunk, de az ott elkövetett hibákból is lehet építkezni és fejlődni. Tapasztalatokkal
gyarapodtunk, amit lehet fejleszteni.

2./2023.10.10. számú elnökségi határozat:
Az Elnökségi tagok egyhangúan elfogadták az Elnök beszámolóját.

Felelős: Morua Roberto
Határidő: 2023.10.10.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

3. napirendi pont:
A Főtitkár megtartotta beszámolóját, az Elnökség részére írásban is elküldte a beszámolót:

Az előző, szept. 5.-i Elnökségi Ülésre készített beszámolóm pontjai sorrendjében az aktuális beszámolóm:

1./ „Nevelő Edzői Program”:
Nemrég ismét utaltunk bért a kettő „NEP” edzőnek, mert többszöri sürgetésre megküldték a havonkénti
jelentésüket – ugyanakkor a „kreditpont”-jaikat még mindig nem írták meg.

2./ Ez a téma/kérdés továbbra is aktuális: Birinyi Péter a továbbiakban már nem tud vállalni nemzetközi
baseball játékvezetést, így csak Németh Gábor maradt erre – hacsak a MOBSSz talál valami megoldást
új(abb) nemzetközi játékvezető(k)re.
Ehhez egy kiegészítés: időközben a debreceni egyesület jelezte, hogy a WBSC-EU novemberi
bíróképzésére egyik játékosuk, a 22 éves Kertész István jelentkezik, aminek a költségeit a debreceni
egyesület fizeti – a jelentkezést meg is küldtük a WBSC-EU bírói testületének, amire már meg is érkezett
a visszaigazolás.

3./ Továbbra is folyamatosan szenvedek a korábbi támogatások elszámolása nyomán a
Sportállamtitkárság „Kontrolling Főosztály”-a által az elszámolások ellenőrzésére bekért bizonylatok
összeállításával: még három ilyen feladat vár rám, aztán, majd, amikor megérkezik a még februárban
módosítani kért egyik múlt évi, a 6213-2/2022. nyilvántartási számú „keresztféléves” sportágfejlesztési
támogatásra a módosított támogatói okirat, akkor majd az következik soron.
Nem véletlenül fogalmazok úgy, hogy szenvedek a bekért bizonylatok összeállításával – hogy csak egy
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példát említsek: az egyik még 2019. évi támogatás (940-3/2019. iktatószámú „működési”)
elszámolásának ellenőrzésére bekért bizonylatok között az U16 Softball EB szállás és étkezési számlái is
ott vannak. Ezekkel az a gond, hogy az EB-t rendező zágrábi egyesülettől a legelső, még februári
szállás-megrendelés után, majd ezt követően az étkezés-megrendelés után, és ezek későbbi módosításai
nyomán öt különböző számla is érkezett, de, sajnos olyan számlák, amiken nincs számlaszám !? A
MOBSSz átutalásain ezért csak „U16 szállás”, és/vagy „U16 szállás, étkezés” hivatkozások vannak,
miközben, például az egyik számlát három különböző összegű részletben kellett kifizetni – és, sajnos, az
átutalások összegei nem voltak összhangban a számlán megadott rész-összegekkel.
Ehhez a „számla és átutalás mizéria”-hoz még az is hozzájött, hogy a szállás-, és étkezés megrendelés és
módosítás rengeteg e-mail levelezése között meg kellett találnom azokat a 2019. évi e-maileket, amiken
az adatok összhangban vannak a számlák adataival – mert: ezekről a tételekről „megrendelés és annak
visszaigazolás”-át is produkálni kellett az elszámolás ellenőrzéséhez. Nos, úgy nagyjából három teljes
napba került, míg össze tudtam szedni és össze tudtam szerkeszteni ezeket az e-maileket
„megrendelés”-nek és annak „visszaigazolása”-nak.
Hát, így ………

4./ Az egyik korábbi, a 2019. évi 7.5 M Ft összegű 28115-4/2019. ikt.sz. támogatás elszámolására kvázi
hiánypótlást kellett elkészíteni, aminek alapján már meg is érkezett az elszámolás elfogadása: „csak”
1.072.117 Ft-ot kell visszafizetni aug. 21.-ig.
Tekintve, hogy a MOBSSz egyébként is – és enyhén fogalmazva is – pénzügyi nehézségekkel, gondokkal
küzd, ezért kérelemmel fordultunk a Sportért Felelős Államtitkárhoz: határozatlan idejű fizetési
halasztást kérve. Reagálás nem érkezett még rá.
Nos: reagálás még továbbra sem érkezett.

5./ Szept. 15.-16.-n ismét „Nagy Sportágválasztó” volt: Gál Sándor szervezte meg a MOBSSz
részvételét. Be kell vallanom: elmulasztottam beszámolót kérni Gál Sándortól – ezt pótolni fogom.

6./ Szövetségi Kapitányok (= U10: Goór Norbert, U12: Fekete Csaba, U15: Morua Roberto, U18:
Morua Roberto, Softball: Fekete Balázs) beszámolói: aug. 24.-n kértem – eddig még csak Fekete
Balázs küldte meg.

7./ A „DORKO” 300.000 Ft összegben idén is támogatást nyújtott a MOBSSz-nak: 38 db „TEAM
HUN” pólót adtak a felnőtt baseball válogatottnak.
Ennek kapcsán azt kérte a DORKO, hogy kapjanak majd néhány fényképet a válogatottról ezekben a
pólókban – nem tudok arról, hogy megkapták-e már ezeket a fényképeket ?

8./ Szept. 6.-n, pénteken megérkezett a WBSC-EU-tól a jövő évi versenynaptár és formanyomtatvány,
amin jelentkezni lehet/kell valamelyik torna megrendezésére – a határidő: november 1.

9./ Szept. 2.-n továbbítottam a WBSC június 23.-i e-mailjét arról, hogy megújították a baseball
szabályokat, amiket azonnal érvénybe is léptettek az összes WBSC tornára. Az nem derül(t) ki, hogy az
európai szövetség tornáira is érvényesek-e ezek ?

3./2023.10.10. számú elnökségi ülési határozat:
A Főtitkár beszámolóját az Elnökség egyhangúan elfogadta.
Felelős: Haragos Árpád
Határidő: 2023.10.10.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

4. napirendi pont:
A Főtitkár helyettes megtartotta rövid beszámolóját:
A mindennapi rutin feladatokon kívül (telefon, e-mailek, levelezés, külföldi kapcsolattartás, igazolások
stb.), elkészítettem az összes utánpótlás válogatott program kiadási táblázatát és a nemzetközi bírók
költségeit, valamint beírtam a Szövetség költségvetésébe az éves támogatás elszámolásához a számla
kimutatásokat. A Szövetség általam elszámolt Morua Robertoval a bankkártya költségeket illetően, amire a
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Szövetség év elején utalt pénzt és a különböző válogatott programok készpénzes és kártyás kifizetésével
volt kapcsolatban. Azon Csapatok, melynek tartozása van a Szövetség felé írásban értesítést kaptak, sajnos
a kifizetéssel, még sok csapat váratja magát. Megrendeltem a Magyar Kupa érmeit és Kupáit.

4/2023.10.10. számú elnökségi határozat:

Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Főtitkár-helyettes beszámolóját.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2023.10.10.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

5. napirendi pont:
Egyéb:
- Karsai Gergő megküldte a Grizzly Bajnokságról a tájékoztatót, Haragos Árpád megköszönte és

megdicsérte a jól megszervezett Bajnokságot.
Makai Bence felszólalt, hogy szerinte el kellene kezdeni az egyeztetéseket a Grizzly Liga tagjaival a
jövőre nézve, hogy maradnak szabadidős sport vagy elindulnak NB2-ben. A Softball is lehetne
esetleg szabadidős sport és az alapján a Bajnokságokat megszervezni, akkor lazább keretek között
lehet kivitelezni.

- Makai Bence kérvényezte a Szövetség székhely címének megváltoztatását, Ő anno, amikor Elnök
volt felajánlotta, mint szívességi címet, de azt gondolja, itt az ideje megváltoztatni, ajánlja a
mindenkori Elnök lakcímének bejegyzését, mint székhely. Ez amolyan adminisztratív cím, amire a
Szövetségnek szüksége van, mert így, ha felszólító levelek érkeznek, az Elnök tud róla. A Szövetség
székhelyének cím változtatása csak egy egyszerű közgyűlési határozatot igényel és utána az
Alapszabályban módosul. Természetesen a postafiók az megmarad.

- Pension Oaza szlovák szállásadó tartozik még a Szövetségnek közel 1000 euróval, mert 2020.-ban
szállásfoglalás történt előre fizetéssel a Szövetség részéről, de a COVID miatt nem valósultak meg a
programok, de az utalást sem kaptuk vissza. Idén 2023.-ban a Főtitkár helyettesnek sokszori
levelezéssel és telefonálással sikerült már az összeg felét visszaszerezni, de sajnos fennmaradt még
tartozás. Az Elnökségi tagok megoldásként vagy a WBSC segítségét látják járhatónak, vagy
próbáljuk meg a fennmaradó összeget egy kuponná átalakítani, a közeljövőben Trnavaba biztos
megy majd vmelyik csapat játszani és akkor felhasználják az összeget szállásként.

- - Következő Elnökségi Ülés időpontja: 2023. November 08. 19:00 (Google-Meet)

Az elnökségi ülés befejeződött 20:04-kor.

Morua Roberto Horváth Dóra
Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető

Haragos Árpád Birinyi Péter
Hitelesítő Hitelesítő
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